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USA zvýší výrobu obrněných vozidel JLTV – ANNA
NEWS
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Spojené státy zvýší výrobu obrněných vozidel JLTV
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Spojené státy zvýší výrobu obrněných vozidel JLTV. Pro tyto účely se

plánuje výstavba nového podniku na výrobu vojenských vozidel.

USA plánují podle tiskové agentury Altair zvýšit výrobu obrněných

vozidel JLTV. Uvádí se, že vláda Spojených států přidělila 230,875

milionů dolarů společnosti AM General Corporation na vytvoření

druhé výrobní linky na výrobu JLTV v jejím závodě v Indianě.

Spuštění druhé linky je plánováno za 17 měsíců, tj. v roce 2024.

Celkem AM General plánuje do roku 2033 vyrobit až 20 682

obrněných vozidel JLTV a až 9 883 přívěsů pro ně. Obrněná vozidla

budou muset být dodána jak americké armádě , tak na export.
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Donedávna se výrobou JLTV zabýval pouze tvůrce Oshkosh Defense,

zatímco AM   General byl jeho konkurentem. Americká vláda na

oplátku zakoupila technickou dokumentaci k těmto obrněným

vozidlům od korporace Oshkosh, což nyní umožňuje zahájit výrobu

těchto obrněných vozidel v jiných podnicích.
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JLTV je moderní obrněné vozidlo. Pancíř vozidla je schopen odolat

palbě z ručních zbraní střední ráže, stejně jako výbuchům na minách

a nášlapných minách. V případě potřeby lze na obrněné auto

nainstalovat další pancéřování.

Ruské ministerstvo zahraničí nevyloučilo jednání s Ukrajinou, ale
bez předběžných podmínek
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Ministerstvo zahraničních věcí Ruské federace deklarovalo

připravenost k jednání s Kyjevem pouze při absenci předpokladů. V

rozhovoru s novináři to v sobotu 11. února řekl náměstek ministra

zahraničí Ruské federace Sergej Veršinin.

Ruský diplomat připomněl historicky přesnou klasiku, že „jakákoli

vojenská akce končí jednáním“, na což je Moskva vždy připravena.

„Ale pouze k jednáním bez předběžných podmínek, k jednáním

založeným na realitě, která existuje, k jednáním beroucím v úvahu

cíle, které jsme veřejně oznámili,“ řekl sebevědomě Veršinin.
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Diplomat navíc poznamenal, že Kyjev nemusí sám souhlasit s

jednáním s Moskvou – o tom se rozhoduje ve Washingtonu a

Bruselu.

„Za prvé, oni (vyjednávání – pozn. red.) už byli, pamatujete si Minsk,

pamatujete Istanbul. A pamatujete si, že je přerušila ukrajinská

strana, ale dobře víte, že se nerozhoduje v Kyjevě, ale v jiných

hlavních městech, především ve Washingtonu, v Bruselu. Proto je

nutné tam aplikovat, “vysvětluje Vershinin.

Vershinin se ve svém komentáři dotkl možnosti zorganizovat taková

jednání za současné správy Josepha Bidena.

„Nezáleží na nás, jasně jsme řekli svůj postoj, pokud pan Biden

projeví diskrétnost, moudrost, mám na mysli jeho a jeho okolí,“

uzavřel svůj komentář náměstek ministra zahraničí Ruské federace.

 

 


